
Kære Flemming Aagaard 

 

Tak for Deres mail. De har helt ret i, at forslaget om nedklassificering ikke er sendt i høring. Men i 

forbindelse med behandlingen i juni måned ønskede udvalget at se sagen igen, hvis der indkom 

kommentarer efter offentliggørelsen, som kunne give anledning til justeringer af forslaget, på samme vis 

som Solbakken tidligere har reageret med kommentarer. I Thorsø har borgerforeningen ønsket et offentligt 

møde om sagen, som de selv har taget initiativ til. Der var alene deltagelse af politikere, da der ikke er tale 

om en høring. Det er dette møde, der er refereret, og hvor jeg korrekt er citeret for at sige, at de var 

velkomne til at sende kommentarer.  

 

Sagen er vedtaget i juni, og skal der justeres lidt, vil det komme til behandling sidst på året. Herefter skal 

der udarbejdes tilstandsrapporter for hver vej, som kommer i 12 ugers høring hos de enkelte lodsejere. Når 

tilstandsrapporterne er godkendt kommer sagen til endelig vedtagelse i 2016.  

 

Med venlig hilsen 

Charlotte Green 


